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Traditional Astrology for Today introduces modern astrologers to the vibrant
traditional revival currently underway. Ranging from philosophies of life to predictive
techniques, a leading expert and prolific translator of older Latin works explains the
usefulness and importance of traditional astrology.
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作者介绍: 

Dr. Benjamin Dykes is a leading medieval astrologer and translator who earned his PhD
in philosophy from the University of Illinois. He earned his medieval astrology
qualification from Robert Zoller and taught philosophy courses at universities in Illinois
and Minnesota.

He recently published Introductions to Traditional Astrology, The Forty Chapters of
al-Kindi, and The Search of the Heart. In 2011 he will publish The Book of the Nine
Judges, a compendium of medieval horary texts from Arabic authors. In 2007–08 he
translated Guido Bonatti’s Book of Astronomy and the Works of Sahl & Masha’allah,
on all branches of traditional astrology.

He currently offers the Logos & Light philosophy courses on MP3 for astrologers and
occultists, and reads charts for clients worldwide.

bendykes.com/
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评论

看得我好欢乐。 虽然比较浅，但作为古占入门真的很好

-----------------------------
通俗易懂

-----------------------------
短小易读，历史部分框架很好，理论实践什么都有一点~可以重读，应该还会有新收获

-----------------------------
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书评

如果你是古典占星的门外汉 如果你已经有稍微了解一些古典占星但没有系统的学习
如果你苦于古典占星艰深的古英语用法
那么我非常非常非常愿意推荐这本书给你，我想它一定能够满足你的需求，这真是我目
前读过的最好的古典占星入门书了！！！ Benjamin博士不光教你正确的占星的...  

-----------------------------
一般，凑合而已，学不来什么东西，书我打印出来看了，介绍一个传统发展而已，只是
让你了解占星怎么发展的，具体的技法讲的很少，也不会让你能学会断什么东西的。当
然作为入门了解还是可以的，还有另外一本关于古典占星入门的书籍，倒是可以看看，
也是本杰明编辑的，但是作者好...  

-----------------------------
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